



- att allt hade gått lugnt och sansat och allmänt bra till.
- SRD-ordförande Caroline Einarsson meddelade att det snart är val till kåren, samt att Lundagård från och med hösten skall skickas hem till studenterna.
- Ordförande Mikael Lindberg meddelade att Överpös Fredrik Salomonsson har fått in cirka 20 000 kronor till höstens nollning. Budgeterat är ungefär 50 000 kronor. All hjälp uppskattas.
- §8 Beslutsuppföljning Cafémästare Martin Jerling och Sexmästare Filip Spånberg redovisade räkenskaperna för Shiftesresan, se §9.
- Inga nya framsteg vad gäller efterträdare till berörda poster har gjorts.
- SRD-ordförande Caroline Einarsson kommer att ha utredningen angående mandatperioderna fullständigt klar till nästa styrelsemöte, då beslut om dagordning för VT-mötet skall tas.
- Ordförande Mikael Lindberg jobbar vidare med reglemente, budgetrevidering etcetera, och kommer att presentera ett fullständigt förslag på nästa styrelsemöte. Mikael uppmanade alla att tänka över alla förslag som berör budgeten till nästa styrelsemöte.
- §9 Shiftesresa Cafémästare Martin Jerling och Sexmästare Filip Spånberg redovisade räkenskaperna för Shiftesresan. Cafét har ett totalt svinn på 60 kronor, Sexmästeriet ett totalt svinn motsvarande en back öl. Styrelsen **beslöt** att Martin och Filip, tillsammans med Skattmästare Tomas Gradin, skall presentera en total sammanställning på nästa styrelsemöte.
- §10 VT-möte Styrelsen **beslöt** att Sekreterare Jacob Gradén skall kalla till sektionsmöte snarast.
- §11 Nätverksansvar Det slutgiltiga resultatet angående nätverksansvar är att de tre berörda sammanslutningarna ansvarar för sina egna IP-nummer, var för sig. Om IP-serierna av någon anledning måste rearrangeras, måste även en ny ansvarsförbindelse skrivas under. Ett av kraven var att det skulle finnas endast en kontaktperson. För närvarande är detta Gerd Olsson Magnus Bäck, men det bör undersökas vem som egentligen skall ha detta ansvar, och om det eventuellt blir fråga om en stadgeförändring i samband med denna fråga.
- Ordförande Mikael Lindberg skriver på för D-sektionens räkning senare i veckan.
- §12 Övrigt Ordförande Mikael Lindberg bad Skattmästare Tomas Gradin att till nästa styrelsemöte ta fram en delårsrapport.



Cafémästare Martin Jerling meddelade att en doktorand ville hyra iDét framåt hösten. Styrelsen **beslöt** att då det var så lång tid kvar till det aktuella datumet, skulle bokningen göras senare, då det i dagsläget inte var säkert om sektionen skulle behöva använda iDét på den dagen.

Nästa styrelsemöte fastlades till den 23 april klockan 17.15.

§13 OFMA

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Jacob Gradén
Sekreterare

Mikael Lindberg
Ordförande

Filip Spånberg
Sextmästare